
P r o t o k ó ł  nr II/06

z II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kłodzku, 
która odbyła się dnia  01 grudnia  2006r. 
w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku.

Sesja  rozpoczęła  się o godz. 1400.

1. Otwarcie II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.

Otwarcia  sesji   dokonał  Przewodniczący   Rady  Miejskiej  w  Kłodzku Pan Henryk

Urbanowski  mówiąc: „Otwieram II nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej  w Kłodzku”. 

2. Stwierdzenie ważności sesji.

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził, iż w sesji bierze udział 18

radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Nieobecni radni: Pani Jolanta Kobak, Pan Adam Kwas, Pan Grzegorz Muskała.

3. Wybór sekretarzy sesji. 

Przewodniczący zaproponował na sekretarza obrad radną Panią Danutę Kołt. Rada 18

głosami „za” poparła kandydaturę radnej, tym samym powołując ją na sekretarza obrad II

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

Nie wniesiono żadnych poprawek i propozycji do proponowanego porządku obrad. Radni

jednogłośnie (18 głosami „za”) przyjęli porządek obrad II nadzwyczajnej sesji Rady

Miejskiej. 

Przedstawia się on następująco:
1. Otwarcie II nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.
2. Stwierdzenie ważności sesji.
3. Wybór sekretarzy sesji.
4. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

druk nr 10.
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków

transportowych, druk nr 11.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, druk nr 12.
8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej, druk nr 13.
9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów, druk nr 14.
10. Sprawy różne.
11. Zakończenie sesji.
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5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

druk nr 10 (zał. nr 1).

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Ryszard

Wójcik poinformował, iż członkowie komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowali

pozytywnie jednogłośnie.

Nie wniesiono poprawek ani uwag do powyższego projektu uchwały.

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. Odczytał treść projektu uchwały poddając go pod

głosowanie.

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała została podjęta i otrzymała nr II/8/2006 (zał. nr 2).

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków

transportowych, druk nr 11 (zał. nr 3).

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Ryszard

Wójcik poinformował, iż dla zorientowania jak obecnie kształtowały się ceny podatku od

środków transportowych to w załączeniu do projektu uchwały jest bardzo szczegółowo

przedstawione proponowane stawki przez Ministerstwo Finansów i stawki proponowane

przez  Burmistrza Miasta. Stawki, które proponuje burmistrz zawierają bardzo niewielki

wzrost w stosunku do stawek ubiegłorocznych.

Komisja Budżetu wydała pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie określenia

wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Radny Pan Witold Krzelowski zgłosił wniosek formalny, aby Przewodniczący nie

odczytywał treści projektów uchwał, bowiem wszyscy radni posiadają tekst.

Innych uwag nie wniesiono. Pan Przewodniczący zamknął dyskusję po czym poddał pod

głosowanie wniosek radnego Pana Witolda Krzelowskiego.

Głosowanie: za – 18 jednogłośnie. Wniosek przyjęto.

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały znajdujący się na druku nr 11 pod głosowanie.

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała została podjęta i otrzymała nr II/9/2006 (zał. nr 4 ).
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, druk nr 12 (zał.

nr 5).

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Ryszard

Wójcik poinformował o pozytywnej opinii Komisji do powyższego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję, po czym poddał treść uchwały pod głosowanie.

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała została podjęta i otrzymała nr II/10/2006 (zał. nr 6).

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej, druk nr 13 (zał. nr 7).

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Ryszard

Wójcik poinformował, iż opłata targowa była jedną z najbardziej kontrowersyjnych opłat

podatkowych. Obecnie kwota ta jest wynegocjowana ze środowiskiem kupców.

Zaproponowane przez burmistrza stawki opłaty targowej członkowie komisji zaopiniowali

jednomyślnie pozytywnie.

Radny Pan Zdzisław Duda poinformował, iż kłopoty z poborem opłaty targowej wynikają

z ubóstwa i zmniejszenia ilości punktów handlowych na boisku.. Pan radny podziękował

członkom komisji za wydanie pozytywnej opinii w sprawie stawek opłaty targowej.

Burmistrz Elekt Pan Bogusław Szpytma dodał, iż w poniedziałek spotkał się z kupcami

z kłodzkiego bazaru podczas rozmów, umówiono się, iż w okolicach 15 grudnia br., dojdzie

do kolejnego spotkania podczas, którego  będzie się negocjować ściągalność opłaty targowej

w zmian burmistrz ma ofertę promocji kłodzkiego bazaru w Czechach. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie

projekt uchwały znajdujący się na druku nr 13.

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała została podjęta i otrzymała nr II/11/2006 (zał. nr 8 ).

9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów, druk nr 14 (zał. nr 9).

Opinia Komisji Budżetu do powyższego projektu uchwały jest pozytywna o czym

poinformował Przewodniczący Komisji radny Pan Ryszard Wójcik.

Radny Pan Zdzisław Duda zapytał Panią Skarbnik o to jakie są wpływy za okres 10 miesięcy

z tytułu opłaty za psy w porównaniu do roku 2005 gdzie ta opłata była niższa.

Pani Henryka Popiel Skarbnik Gminy Miejskiej poinformowała, iż takie zestawienie musi

przygotować, po czym osobiście dostarczy ją do Biura Rady.



4

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono, zatem Pan Przewodniczący poddał pod

głosowanie projekt uchwały w sprawie podatku od posiadania psów.

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała została podjęta i otrzymała nr II/12/2006 (zał. nr 10 ).

10. Sprawy różne.

Pan Henryk Urbanowski Przewodniczący Rady przypomniał, iż w poniedziałek o godz. 1600

w sali widowiskowej Kłodzkiego Ośrodka Kultury odbędzie się uroczysta nadzwyczajna sesja

Rady Miejskiej podczas, której nastąpi uroczyste zaprzysiężenie Burmistrza Miasta Kłodzka. 

Radny Pan Witold Krzelowski zgłosił powstanie Klubu Radnych Platformy

Obywatelskiej Rzeczypospolitej Polskiej w Kłodzku i Wyborczego Komitetu Obywatelskiego

w Kłodzku jako jednego Klubu, który ukonstytuował się w dniu 29.11.2006r. w składzie:

1. Pan Maciej Awiżeń.

2. Pan Adam Kwas.

3. Pani Teresa Ludwin.

4. Pani Celina Włodarczyk 

5. Pan Zygmunt Żerkowski.

6. Pan Zdzisław Duda – zastępca przewodniczącego.

7. Pan Witold Krzelowski – jako Przewodniczący Klubu.

w załączeniu regulamin Klubu Radnych (zał. nr 11).

Radny Pan Janusz Kocoń poinformował, iż w dniu 30.11.2006r. powołano Klub Radnych

„Przyjazne Kłodzko” w osobach:

1. Pan Janusz Kocoń – przewodniczący.

2. Pani Jolanta Kobak – z-ca przewodniczącego.

3. Pani Zuzanna Kasprzyk – Wojciechowska – sekretarz. 

Pismo stanowi zał. nr 12 do protokołu.

Rada przyjęła jednogłośnie (18 głosami „za”) stanowisko przedstawione przez

Przewodniczącego Komisji Budżetu dot. pozytywnej opinii w sprawie podatku rolnego

i leśnego w zaproponowanych wysokościach  przez ministerstwo.
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11. Zakończenie sesji.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Henryk

Urbanowski zamknął II nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam II

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej  w Kłodzku”. 

Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 1430.
Czas trwania sesji   30 minut.

Protokół sporządziła: Barbara Gargasz
       ...................................

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku

     Henryk Urbanowski
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